

NOTICE OF PROPOSED PROCUREMENT(NPP)

This requirement is to establish a National individual Standing Offer (NISO) for the Department of National Defence for the procurement of filters to be delivered to 7 CFSD Edmonton, Alberta and 25 CFSD Montreal, Quebec.

This requirement will be an initial period of one (1) year from the date of the issuance of the NISO plus an irrevocable option to extend up to two (2) additional one (1) year period under the same terms and conditions.

Item description

Item 1, Filter, element, fluid
NSN: 4330-01-358-8651

Item 2, Filter, element, fluid
NSN: 2940-01-377-2877

Item 3, Filter, element, fluid
NSN: 2940-01-558-7221

Debriefings

Bidders may request a debriefing on the results of the bid solicitation process. Bidders should make the request to the Contracting Authority within fifteen (15) working days from receipt of the results of the bid solicitation process. The debriefing may be provided in writing, by telephone or in person.

Canada retains the right to negotiate with suppliers on any procurement.

Documents may be submitted in either official language of Canada.

AVIS DE PROJET DE MARCHÉ (APM)

Le Ministère de la Défense nationale a un besoin pour une Offre à commandes individuelle et nationale (OCIN) pour la livraison de filtres à être livrés aux 7 eim Dépôts d'approvisionnement d'Edmonton, Alberta et Montréal, Québec.

Le travail sous cette offre à commande sera exécutés sur une période initiale d'un (1) an à partir de la date d'émission de l'OCIN avec une option irrévocable de prolonger la durée de l'offre de deux (2) périodes additionnelles d'une (1) année chacune aux mêmes modalités et conditions.

Description des articles

Article 1, Élément, filtrant, fluide
NNO: 4330-01-358-8651

Article 2, Élément, filtrant, fluide
NNO: 2940-01-377-2877

Article 3, Élément, filtrant, fluide
NNO: 2940-01-558-7221

Compte rendu

Les offrants peuvent demander un compte rendu des résultats du processus de demande d'offres à commandes. Les offrants devraient en faire la demande au responsable de l'offre à commandes dans les 15 jours ouvrables, suivant la réception des résultats du processus de demande d'offres à commandes. Le compte rendu peut être fourni par écrit, par téléphone ou en personne.

Le Canada se réserve le droit de négocier les conditions de tout marché avec les fournisseurs.

Les documents peuvent être présentés dans l'une ou l'autre des langues officielles du Canada.